
 

 

 
 

 

 

No. HIC24GHGV0007R0L 

本核查陈述针对： 

This is to verify that: 

宁波震裕汽车部件有限公司 

Ningbo Zhenyu Automotive Parts Co., Ltd. 

地址：浙江省宁波市宁海县宁波南部滨海新区启航南路 6 号 

Add: No. 6 Qihang South Road, Nanbu Binhai New Area, Ninghai County, Ningbo City, 

Zhejiang Province, P. R. China 

 

北京海德国际认证有限公司依据 ISO14064-3:2019 发布本核查陈述： 

HIC issues this verification statement according to ISO14064-3:2019: 

⚫ 宁波震裕汽车部件有限公司在 2023年 1月 1日至 2023年 12月 31日报告期内的温室气体排放量

为 546270.42 tCO2e，温室气体清除量为 0 tCO2e。 

During the reporting period from January 1, 2023 to December 31, 2023, Ningbo Zhenyu Automotive 

Parts Co., Ltd. Greenhouse Gas Emission was 546270.42 tCO2e and Greenhouse Gas Removal was 

0 tCO2e. 

⚫ 宁波震裕汽车部件有限公司的温室气体排放和清除的量化、监测和报告遵从 ISO14064-1:2018的相

关要求。 

The quantification, monitoring and reporting of Ningbo Zhenyu Automotive Parts Co., Ltd. 

Greenhouse Gas emissions and removals comply with the requirement of ISO14064-1:2018. 

⚫ 该声明不存在实质性偏差，达到了预先商定的合理保证等级。 

This assertion has no material errors and reaches the reasonable level of assurance which was prior 

negotiated. 

 

 

颁证日期：2024-08-09 
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